

NBFL SOLIDARITY AWARDS

*Awarded by
New Brunswick Federation of Labour – ALL Canada*

Two **NBFL Solidarity Awards** valued at \$500 each are offered annually. The objective of the award is to encourage greater public awareness and understanding of the value to workers and society.

Applicants must be pursuing post secondary education on a full-time basis or enrolled in high school at the grade 12 level or in the General Education to: Development (GED) program.

Applicants must return a completed application form and fully comply with all entry rules. **Deadline for receipt of entries is June 30th each year.**

The successful applicant will be notified when the decision is reached by the New Brunswick Federation of Labour and official announcement of the winner will be made by the Secretary-Treasurer of the New Brunswick Federation of Labour.

All enquiries regarding the bursary should be directed to:

New Brunswick Federation of Labour
96 Norwood Ave., Room 314
Moncton, NB E1C 6L9

Telephone: 506-857-2125 / Fax: 506-383-1597

APPLICATION FORM

Name: _____

Address: _____

Postal Code: _____

Telephone: _____

High School or educational institution and years completed: _____

Entry Rules

- Applications forms **MUST** be supported by one of the following:

1. An essay of 1,000 or more words on the theme – “**The Value Of Unions To The Workers And Society**”,

OR

2. A visual arts work (painting, song, poem, poster or sculpture) depicting “**The Value Of Unions To The Workers And Society**” together with a 500 word essay interpreting this theme.

- Preliminary judging or entries will be by and academic/arts panel and the final selection made by the NBFL Education Committee.
- The winning entry shall be released to the media.
- Applicants agree to allow display of their entry at the annual NBFL convention.
- Entries, if requested, will be returned at the applicant’s expense.

Date: _____

Signature: _____

PRIX DE SOLIDARITÉ DE LA FTTNB

décerné par

Fédération des travailleuses et travailleurs du Nouveau-Brunswick – ALL Canada

Deux bourses du **prix de solidarité de la FTTNB** au montant de 500 \$ chacune sont offertes chaque année. L'objet du prix est de sensibiliser davantage le public et lui faire mieux comprendre les syndicats.

Les candidat-e-s doivent poursuivre des études post secondaires à plein temps **ou** être inscrits au secondaire au niveau de la 12^{ème} année, ou à un programme d'Évaluation en éducation générale (PEG).

Les candidat-e-s doivent retourner un formulaire de demande dûment rempli, et se soumettre entièrement à toutes les règles d'admission. **La date limite pour les demandes est le 30 juin chaque année.**

Le/la gagnant-e sera avisé-e dès que la Fédération des travailleuses et travailleurs du Nouveau-Brunswick aura pris sa décision, et l'annonce officielle sera faite par le Secrétaire-trésorier de la Fédération des travailleuses et travailleurs du Nouveau-Brunswick.

Toute demande d'information au sujet de la bourse doit être adressée à:

Fédération des travailleuses et travailleurs du N.-B.
96, avenue Norwood, pièce 314
Moncton, NB E1C 6L9
Téléphone : (506) 857-2125
Télécopieur : (506) 383-1597

FORMULAIRE DE DEMANDE

Nom :

Adresse :

Code postal :

Téléphone :

École secondaire ou institution d'enseignement, et années complétées :

Règles d'admission

- Les formulaires de demande **DOIVENT** être accompagnés de l'une ou l'autre des obligations suivantes, soient:

1. une composition de 1 000 mots ou plus sur le thème – **LA VALEUR DES SYNDICATS POUR LES TRAVAILLEURS/EUSES, ET POUR LA SOCIÉTÉ,**

OU

2. une oeuvre d'art (peinture, chanson, poème, poster ou sculpture) décrivant **LA VALEUR DES SYNDICATS POUR LES TRAVAILLEURS/EUSES, ET POUR LA SOCIÉTÉ**, avec une composition de 500 mots relatant ce thème.

- Le jugement préliminaire des articles se fera par un jury d'académiciens/artistes, et la décision définitive sera prise par le Comité d'éducation de la FTTNB.
- La présentation du/de la gagnant/e sera diffusée aux médias.
- Si on le demande, les présentations seront retournées aux candidat-e-s, aux frais de ceux-ci.

Date:

Signature:
